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Vo štvrtok 6. júna 2024 sa Lužiankach 
konala Športová olympiáda materských 
škôl občianskeho združenia Vitis. Zúčast-
nili sa jej zástupcovia všetkých materských škôl 
obcí združených v občianskom združení Vitis. 
Škôlkarska olympiáda je vo Vitise už tradíciou 
a deti sa na ňu každoročne veľmi tešia. „Deti to 
veľmi chcú robiť, pedagógovia s tým majú via-
cej práce, ale vždy je to smerované na ten jún, 
keď už je to vyučovanie troška také hravejšie. 
Vo Vitise sa snažíme podujatiami zasiahnuť 
všetky vekové kategórie a jedna z tých vekových 
skupín sú aj deti materskej školy. No a keď sme 
si uvedomili, že motorické vlastnosti tých detí 
v našej spoločnosti sú čím ďalej horšie, tak sme 
sa rozhodli, že budú športovať, a táto akcia má 
úspech, preto sme radi, že sa spojilo príjemné 
s užitočným, a stretneme sa tu z celého regiónu 
Vitisu a s radosťou sa súťaží,“ ozrejmil predseda 
OZ Vitis Jozef Jankovič.

Počasie sa síce ráno nevedelo rozhodnúť, 
ako bude, ale nerozpršalo sa a  olympiáda sa 
mohla začať. Začala sa slávnostným nástupom 
všetkých malých športovcov, medzi ktorými 
bola aj šestica šikovných močenských predško-
lákov, a ako na správnej olympiáde nechýbala 
hymna športovcov, zapálenie olympijského 
ohňa ani sľub športovcov a rozhodcov. Organi-
zátori z Lužianok pripravili pre deti tri disciplí-
ny, ktoré postupne absolvovali všetky deti – bol 
to skok z miesta do diaľky, hod pieskom napl-
neným vreckom a  beh. Pred každou disciplí-
nou sa deti za asistencie rozhodcov rozcvičili, 
aby ich výkony boli čo najlepšie a neublížili si. 
Pani učiteľky potvrdili, že sa v  škôlkach pri-
pravovali na toto podujatie už niekoľko dní 
predtým. „Veľmi sa na to tešili, keď som im po-
vedala, že ideme na olympiádu. Triednu olym-

piádu sme mali v  škôlke, 
tak podľa toho sme vybe-
rali športovcov,“ prezradila 
nám pani učiteľka z  Tr-
novca nad Váhom Beáta 
Kováčová. „Prišli sme plní 
očakávania, tešili sme sa na 
to veľmi a  celé dva týždne 
sme sa na to pripravovali, 
mali sme aj školské kolo, 
takže sme vybrali tých najlepších. Deti sú veľmi 
šikovné, naozaj, športujú, vidím, že aj doma, 
baví ich to, a keď sme si vybrali tých najlepších, 
tak sme ďalej pokračovali v príprave, a myslím 
si, že toto podujatie splnilo naše očakávania. 
Deti podali krásny výkon, no a myslím si, že aj 
keby sme sa neumiestnili na nejakých popred-
ných miestach, tak ten zážitok, čo tu zažili, je 
neoceniteľný,“ tešila sa zo skvelej atmosféry aj 
dobrých výkonov detí pani učiteľka z našej ma-
terskej školy Ľubomíra Prváková.

Deti dali do svojich výkonov naozaj všetko, 
skákali ako žabky, najďalej, ako dokázali, beža-
li ako o  život a  hádzali, síce niekedy rôznymi 
smermi, ale poriadne ďaleko, až sa rozhodcovia 
uhýbali pred letiacimi vreckami naplnenými 
pieskom. Mali z toho veľkú radosť a zo svojich 
výkonov dobrý pocit. „Ja som najlepší v behu 
a dúfam, že vyhrám,“ pochválil sa nám Lukáško 
z Trnovca nad Váhom. „Najradšej som skákala, 
dobre sa mi darilo,“ bola spokojná Nelka z Lu-
žianok. „Ja veľmi dobre behám. Páči sa mi tu,“ 
verila si Karolínka z Jarku. „Ja som absolvoval 
beh, tam som bol raz prvý a raz tretí,“ prezra-
dil Šimonko zo Zbehov. „Veľmi dobre behám 
aj skáčem,“ doplnil Karolko z Veľkého Zálužia. 
„Páčilo sa mi to veľmi dobre, som s tým spokoj-
ná a myslím si, že budeme mať 2. miesto. Veľ-
mi dobre som sa tu cítila a ešte aj tá rozcvička 
bola dobrá pred tými skokmi. Bola som dobrá 
v  tých skokoch aj v  behaní,“ ukončila debatu 
o výkonoch Eliška z Močenka.

Detskej radosti zo športovania sa prizerali 
aj starostovia obcí Vitisu a držali palce nielen 
deťom zo svojich obcí.

Najviac starostí mala s prípravou obec Lu-
žianky, ktorá bola hlavným organizátorom 

podujatia. Obec v  spolupráci s  materskou 
školou pripravila všetko potrebné, aby bola 
akcia pre deti čo najlepšia. „Deti sa strašne te-
šia, z  mojej strany to až také náročné nebolo, 
objednal som, čo bolo treba, len pani učiteľky 
v materskej škole sú v  strese aj doteraz. Sú to 
starosti, samozrejme, aby to dobre dopadlo 
a  hlavne bolo dobré počasie,“ povedal nám 
jeden z  hlavných organizátorov, starosta obce 
Lužianky Jozef Bojda. „Pani učiteľky musím 
naozaj pochváliť, lebo všetky boli nápomocné, 
samozrejme, aj pán starosta. Na nás bolo po-
objednávať to a vytvoriť atmosféru pre tie deti, 
všetko, čo sme pripravili, aby išlo plynule, aby 
si aj zašportovali, aby neboli zbytočné prestoje, 
a ešte máme priestor aj na malú zábavu,“ bola 
so zvládnutím podujatia spokojná zástupkyňa 
pre materskú školu v Lužiankach Mária Čurga-
liová. 

Po absolvovaní všetkých disciplín roz-
hodcovia spočítali všetky namerané hodnoty 
a vyhlásili výsledky. Na 3. mieste sa umiestnila 
materská škola z Rumanovej, na 2. mieste ma-
terská škola z Rišňoviec a víťazom tohtoročnej 
škôlkarskej olympiády Vitis sa stali šikovné deti 
z materskej školy v Močenku.

   Blahoželáme!

V  druhej polovici júna sa 
v  Nových Zámkoch usku-
točnil 21. ročník podujatia 

Beh olympijského dňa mesta Nové Zámky. Na 
podujatí sa mohli zúčastniť bežci – deti a mlá-
dež - narodení v roku 2007 a mladší. Našu obec 
fantasticky reprezentovali traja škôlkari, ktorí 
boli aj vo víťaznom tíme škôlkarskej olympi-
ády Vitisu pred niekoľkými dňami – Eliška 
Práznovská, Adam Matušica a  Lukáš Spišiak. 
Eliška a Lukáško pretekali na 120 metrovej trati 
a Adamko na 200 metrovej. Dĺžka trate sa od-
víjala od dátumu narodenia, najstarší pretekári 
bežali 1 000 metrovú trať, naši malí reprezen-
tanti boli takmer najmladší.

Eliške sa na pretekoch vynikajúco darilo, 
vo svojej vekovej skupine obsadila nádherné 3. 
miesto. Adamko sa presadil medzi 40 súpermi 
a skončil na veľmi peknom 4. mieste, Lukáško 
skončil vo svojej kategórii, takisto plnej šikov-
ných detí, piaty.

Športová olympiáda Vitis 

Beh olympijského dňa

Ďakujeme malým bežcom za krásnu reprezentáciu a gratulujeme!
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Počas druhého júnového víkendu 
sa v celej Európskej únii konali voľ-

by do európskeho parlamentu. Konkrétne na Slovensku to bolo 
v sobotu 8. júna 2024 v čase od 7.00 do 22.00 hodiny. V Močenku 
tradične v  troch volebných miestnostiach. Voľby do Európske-
ho parlamentu bývajú, žiaľ, s nižšou účasťou, ako napríklad ko-
munálne voľby alebo voľby do národnej rady, napriek tomu však 
voliči prichádzali do volebných miestností priebežne od rána. Po 
zatvorení volebných miestností a spočítaní hlasov získal v našej 
obci najvyššiu podporu SMER – sociálna demokracia, ktorý do-
stal podporu od 303 voličov, na druhom mieste v počte hlasov sa 
umiestnilo Progresívne Slovensko so 199 hlasmi a  na 3. mieste 
Republika so 183 hlasmi. Celkovo sa z 3 552 oprávnených voličov 
zúčastnilo volieb do Europarlamentu 29,98 %  z nich.

Celoslovenské výsledky hovoria o tom, že účasť v celorepublikovom meradle bola 34,38 % a z 23 kandidujúcich sub-
jektov 5 % hranicu dosiahlo 5 politických strán. Najviac hlasov získalo Progresívne Slovensko – 27,81 %, čo predstavuje 
6 kresiel v parlamente, druhý bol Smer – sociálna demokracia, ktorý získal 24,76 % a 5 kresiel, tretia Republika získala 
takmer 13 % a budú jej patriť 2 kreslá a o niečo viac ako 7 % získali Hlas – sociálna demokracia a Kresťanskodemokra-
tické hnutie, ktoré získali po jednom kresle.
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V  stredu 29. mája 
2024 sa v  našej 

obci konalo 2. riadne obecné zastupiteľstvo podľa plánu prá-
ce. Okrem iných dôležitých bodov poslanci obecného zastupiteľ-
stva schvaľovali záverečný účet obce predložený starostom obce. 
„Jednou zo základných povinností obcí je v  prvom polroku ka-
lendárneho roku prerokovať záverečný účet obce za predchádza-
júci kalendárny rok. Obecné zastupiteľstvo na svojom májovom 
zasadnutí prerokovalo a schválilo záverečný účet obce za rok 2023. 
Záverečný účet obce je súhrn hospodárenia obce v danom kalendárnom roku, sú tam všetky príjmy obce, výdavky obce, 
výška dlhu, podpora spolkov, klubov na území obce, ako aj to, či obec hospodári s prebytkom alebo schodkom. Môžeme 
skonštatovať, že obec Močenok v roku 2023 hospodárila s prebytkom, tento prebytok obecné zastupiteľstvo schválilo pou-
žiť na rezervný fond. Finančné prostriedky z rezervného fondu budú použité na investičné výdavky v rámci kalendárneho 
roku 2024. Finančný rok 2023 bol veľmi náročný, narástli nám ceny energií - elektrickej energie, zemného plynu, narástli 
náklady na mzdy, ale napriek všetkým týmto nepriaznivým okolnostiam, ktoré ovplyvňujú fungovanie ekonomiky obce, 
sa nám aj v roku 2023 podarilo hospodáriť s prebytkom, čo je veľmi pozitívne. V roku 2023 sme splatili posledné úvery 
z pôžičiek z predchádzajúcich období a aj táto skutočnosť nám pomáha prekonávať v súčasnej dobe veľmi náročné eko-
nomické pomery, ktoré sú aj v samosprávach obcí a miest na Slovensku,“ ozrejmil situáciu starosta obce Roman Urbánik. 

Predložený materiál ešte pred zasadnutím obecného zastupiteľstva prešiel kontrolou hlavnej kontrolórky obce. „Z môj-
ho pohľadu je záverečný účet v poriadku. Stanovisko k záverečnému účtu sa týka v prvom rade procesných vecí, či bol 

správne vypracovaný a či skutočne zobrazuje stav, ktorý na 
obci je, všetko je z  toho hľadiska v poriadku, obec hospo-
dárila s  prebytkom, čo je v  súčasnej dobe takmer zázrak, 
a máme nulovú zadlženosť, čiže ja môžem len pochváliť, ako 
ide hospodárenie v obci,“ konštatovala hlavná kontrolórka 
obce Milena Veresová. Prebytok z uplynulého kalendárneho 
roka, ktorý bude uložený do rezervného fondu, predstavuje 
sumu viac ako 69 500 eur. Financie budú využité na rôzne 
kapitálové výdavky počas celého roka.

Výsledky volieb do Európskeho parlamentu

Záverečný účet obce
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Koncom uplynulého kalendárneho roka 
bolo v  našej obci v  ulici Milana Rastisla-
va Štefánika dohotovené detské inkluzívne 
ihrisko Rodinka. Projekt bol realizovaný na 
základe úspešného projektu podporeného Mi-
nisterstvom práce, sociálnych vecí a rodiny SR 
so spoluúčasťou obce. „Ihrisko vybudované s 
dotáciou 50 000 eur a s vlastnými finančnými 
prostriedkami v objeme 20 000 eur bolo zre-
alizované a v týchto dňoch aj skolaudované. 
Je prístupné pre všetky deti v našej obci a ja 
by som chcel poprosiť, požiadať a vyzvať všet-
kých, aby naozaj slúžilo deťom a aby všetci 
na ihrisku udržiavali poriadok, ihrisko nie je 
určené pre psíčkarov,“ žiadal občanov o  do-
držiavanie prevádzkového poriadku starosta 
obce Roman Urbánik. Z dotácie ministerstva, 
ktorá bola určená na podporu plnenia funkcie 
rodiny, bolo na ihrisko zakúpených 11 herných 

prvkov, ktoré boli namontované a osadené. Sú 
tu nainštalované napríklad dve lode so šmý-
kačkami, reťazové hojdačky, fit dráha, kolotoč, 
hojdačka hniezdo a,  samozrejme, altánok ur-
čený na oddych. Niektoré z prvkov sú bezba-
riérové a  všetky herné prvky majú slúžiť de-
ťom do 15 rokov. Ihrisko je kvôli bezpečnosti 
a na ochranu proti poškodeniu monitorované. 
„Detské ihrisko RODINKA je osvetlené v noci 

a je snímané dvomi kamerami cez kamerový 
systém obecnej polície, to znamená, že existujú 
záznamy o tom, že kto a čo na tomto ihrisku 
vykonáva, a možno v budúcnosti pristúpime aj 
k vybudovaniu oplotenia ihriska,“ doplnil sta-
rosta Urbánik. Detské ihrisko Rodinka už bez 
obmedzení slúži všetkým deťom na hry a roz-
víjanie motorických schopností.

Ihrisko RODINKA

Chvíľa pokoja, keď sme vám nepriniesli žiadnu informáciu 
o  vandaloch, sa skončila. Ľudia, ktorí sa nevedia správať a nemajú 
absolútne žiadnu úctu k  spoločným veciam alebo majetku niekoho 
iného, sa opäť prejavili, tento raz to bolo vo vinohradoch pod Títešom. 
Je to tichá lokalita kúsok od obce, kde vinári a poľnohospodári dorába-
jú hrozno, obilie či kukuricu, a Vinársky spolok Urban tam skultúrnil 
okolie skladu, aby si tam mohli pracujúci na poliach a viniciach, ale aj 
návštevníci oddýchnuť. Upravené prostredie už od začiatku niekoho 
dráždilo a nabádalo, aby ho ničil. „Chodia nám sem nejakí vandali, 
pravdepodobne nejakí chlapci v pubertálnom veku, pretože keď sme 
tu robili školenie strihu vinohradov, tak sme tu nechali dve plastové 
stoličky, ktoré vyhodili na strechu budovy, a tam ich rozlámali a poško-
dili hydroizoláciu na streche. Namontovali sme sem fotopascu, ktorá 
mala ukázať, kto sem chodí, ale minulý týždeň túto fotopascu strhli 
a ukradli. Pravdepodobne to dáme prešetriť polícii, pretože stále sa tu 
stávajú veci hraničiace s vandalizmom, a asi to budeme musieť neja-
kým spôsobom riešiť,“ konštatoval nepríjemné skutočnosti predseda 
Vinárskeho spolku Urban Roman Lenčéš. 

K akcii s ukradnutou fotopascou patrili aj vytrhnuté oporné koly 
z mladých gaštanov, ktorými sa dala fotopasca zraziť, tým pádom boli 
poškodené aj stromčeky, a aby toho nebolo málo, tak aj vyvalené be-
tónové stĺpy z najbližšieho vinohradu. Rozumieme tomu, že energiu si 
treba niekde vybiť, ale možno by bolo osožnejšie rýľovanie toho vino-
hradu ako vytrhávanie stĺpov, vinári by to iste aj uvítali. Upraviť toto 

miesto stálo minimálne 
desiatku ľudí celé hodiny 
práce v ich voľnom čase 
a  nemalé finančné pro-
striedky. Opravovať to po 
vandaloch takisto stojí 
niekoho námahu, pro-
striedky aj čas. Vždy sa 
však nájde niekto, kto si 
potrebuje svoje ego zvy-
šovať takýmito nezmysel-
nými a hlúpymi výčinmi. 
Prečo? Na to odpoveď už 
roky nenachádzame.

Obec Močenok má približne od polovice apríla 2024 
k dispozícii automatický externý defibrilátor (AED), kto-
rý je nainštalovaný na budove hasičskej zbrojnice. Je to 
prenosný prístroj určený na záchranu života pri poskytovaní 
prvej pomoci pri náhlom zastavení krvného obehu v dôsled-
ku fibrilácie srdcových komôr alebo srdcovej arytmie. Môžu 
ho použiť nielen odborníci, ale aj laici a obciam nad 500 oby-
vateľov vyplýva zo zákona povinnosť zabezpečiť ho pre svo-
jich obyvateľov.

Na základe toho sa koncom apríla v obecnom úrade ko-
nala pre záujemcov z radov zamestnancov ukážka jeho po-
užívania spojená so zopakovaním postupu základnej prvej 
pomoci. Ukážky zabezpečenia prvej pomoci pracovníkom 
úradu predviedli členovia Dobrovoľného hasičského zboru 
z obce Simon Durec a Patrik Deváth. „Je to zariadenie, ktoré 
už v prvých minútach dokáže zachrániť život a nie je urče-
né len pre zdravotníckych záchranárov alebo zdravotníckych 
pracovníkov, môže ho použiť aj laická verejnosť. Dnes sme 
si tu ukázali postup kardiopulmonálnej resuscitácie s jedným 
záchrancom. Precvičovali sme aj na figuríne s cvičným AED, 
pri prvej pomoci stačí masáž srdca, ale, samozrejme, keďže 
tu máme ten prístroj, je vhodné ho doniesť a použiť. Prístroj 
používateľovi začne vravieť presné inštrukcie a  navedie ho 
ako správne postupovať,“ v skratke priblížil dobrovoľný hasič 
Simon Durec. 

Dobrovoľní hasiči pripomenuli, že prvá pomoc sa podľa 
najnovších zásad poskytuje masážou srdca, ak je však k dis-
pozícii defibrilátor, je šanca na prežitie a uzdravenie pacienta 
oveľa vyššia. Postihnutému dospelému je potrebné mierne 
zakloniť hlavu, ak treba, uvoľniť zapadnutý jazyk, a masírovať 
srdce asi 100 stlačeniami za minútu do 5 cm hĺbky v strede 
hrudníka. Dobrovoľní hasiči prízvukovali, že počas posky-
tovania prvej pomoci zranenému je potrebné v prvom rade 
dbať na vlastnú bezpečnosť, nezabudnúť zavolať záchrannú 
službu a v prípade, že postihnutá osoba sama dýcha, do prí-
chodu zdravotníkov ju uložiť do stabilizovanej polohy.

Externý defibrilátor na budove hasičskej zbrojnice je stále 
pripravený na použitie, zároveň je však jeho odňatie z boxu 
monitorované záchranným systémom a zo strany obce kame-
rovým systémom.

Vandali vo vinohradoch Defibrilátor v našej obci
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Farnosť Močenok naplánovala na  sobotu 
25. mája 2024 svätú omšu pred opravenou 
Kaplnkou sv. Urbana vo vinohradoch. Svätá 
omša s  požehnaním kaplnky sa tu konala pri 
príležitosti sviatku sv. Urbana a  bola slávená 
k úcte práve tohto svätca, patróna vinohradov 
a  vinohradníkov. Hlavným celebrantom bol 
nitriansky biskup J. Ex. Viliam Judák. Počas 
svätej omše sa síce začalo kaziť počasie, ale 
búrka sa tomuto miestu vyhla, jemný dážď 

však pokropil všetkých prítomných. „Dážď 
je Božie požehnanie a potrebujeme ho, v máji 
zvlášť, keď sa rozvíja život, bol taký tichý, hoci 
v blízkom okolí určite bola búrka, takže mys-
lím, že nám neskazil túto slávnosť, len nás 
trošička urýchlil,“ konštatoval s  úsmevom J. 
Ex. Viliam Judák „Svätí sú vždy určitým spô-
sobom aktuálni pre každú oblasť a sv. Urbana 
si vážim aj ja, lebo už od kaplánskych čias sme 
vždy v  tomto čase chodievali do viníc slúžiť 

sv. omšu, či už na Šúdol alebo v Mlynárciach, 
alebo na iných miestach, je to tradícia, ktorá je 
veľmi silná a ktorú majú ľudia veľmi radi. Tento 
svätec sa stal ochrancom viníc, pretože podľa 
jedného životopisu sa vraj uchýlil počas prena-
sledovania práve do viníc, tak si ho potom vi-
nári zvolili. V tejto geografickej oblasti je veľmi 
obľúbený, takže aj ja si ho uctievam.“ 

Krátko po skončení svätej omše dážď ustal 
a  vyšlo slnko, program v  podobe pohostenia 
pre kňazov i veriacich tak mohol pokračovať.

5

V utorok 30. apríla 2024 sa v areáli obecné-
ho úradu uskutočnilo tradičné stavanie mája. 
Aj v tomto roku pripravili a ozdobili pracovníci 
obce mladý strom na vztýčenie pred budovou 
obecného úradu. Túto milú slávnosť prišli pod-
poriť okrem obyvateľov obce aj detičky z  ma-
terskej školy a umelecké telesá z obce. Všetkých 
v areáli úradu srdečne privítal starosta obce Ro-
man Urbánik a pripomenul, že stavanie májov je 

veľmi starou a peknou tradíciou, dotkol sa toho, 
že máj je oslavou jari a mesiacom zamilovaných, 
a rovnako spomenul, že 1. máj je dátumom, kedy 
sme pred 20 rokmi vstúpili do Európskej únie. 

Pracovníci hospodárskeho dvora za tónov dy-
chovej hudby Močenská kapela vztýčili ozdobe-
ný strom a pod krásnym vejúcim májom vystú-
pili najprv deti z materskej školy s pripraveným 
programom a  neskôr spevácka skupina Zúgo-
vanka, folklórna skupina Močenčanka a mužská 
spevácka skupina Močenskí speváci, každý so 

svojím pásmom piesní. Program ukončilo ešte 
vystúpenie dychovej hudby Močenská kapela 
a návštevníci podujatia sa postupne rozišli.

Počas prvej májovej nedele, 5. mája 2024, 
sa vo farskom kostole sv. Klimenta uskutočnil 
organový koncert. Na koncerte vystúpila trojica 
umelcov Marieta Puhovichová, Zuzana Ďurfino-
vá a Martin Puhovich. Dámy hrali na zreštauro-
vanom močenskom organe a  Martin Puhovich 
ich sprevádzal na saxofóne. 

V kostole sa zišlo niekoľko desiatok milovní-
kov hudby, aby si v nedeľu popoludní vychutnali 
nádherný zvuk nášho historického hudobného 
nástroja. Umelci im zahrali klasické skladby 
svetoznámych autorov, niektoré z nich všeobec-
ne známe. „My sme veľmi radi, že pred časom, 
takmer pred rokom, sme tu mohli zorganizovať 
jeden z koncertov Slovenské historické orga-
ny, opätovne sme sa vrátili po pár mesiacoch aj 
so študentami cirkevného konzervatória, no a 
od nich vlastne vyšiel podnet robiť tu koncer-
ty pravidelnejšie. Tento koncert bol teda nápad 
mojej žiačky Zuzky Ďurfinovej, ktorá dnes hrala, 

a aj my pedagógovia potrebujeme byť v praxi a 
koncertovať, tak sa nám cez pána farára poda-
rilo zorganizovať tento organový koncert. Môj 
manžel je saxofonista, tak sme to prepojili,“ 
tešila sa zo skvelého podujatia Marieta Puho-
vichová. „Študujem v 3. ročníku na cirkevnom 
konzervatóriu, odbor cirkevná hudba. Mne sa 
tu hrá výborne, ten nástroj je naozaj 
krásny, historický, tie farby sú naozaj 
vynikajúce, takže veľmi sa tešíme, že 
sme mohli prísť,“ pridala sa k  chvále 
organu Zuzana Ďurfinová. „Hralo sa 
nám v tomto priestore opäť fantasticky, 
problém je trošku so zladením môjho 
nástroja a  organu, pretože jeho lade-
nie je o dobrého 1/4 tónu vyššie, ako 
bežne bývajú nástroje ladené, a doladiť 
potom dychový nástroj k tomu orga-
nu je veľký problém, a ešte keď je tu 
chladno, tak sa trošku rozladzujú tie 
nástroje, ale myslím, že dole to znelo 
super. Súhra organ a saxofón nie je až 

taká bežná, skôr je to organ a rôzne sláčikové 
nástroje, ale my sme to už skúsili a stretlo sa to 
s pozitívnym ohlasom, tak v tom pokračujeme,“ 
doplnil Martin Puhovich.

Koncert plný nádherných melódií trval pri-
bližne hodinu a  poslucháči z  neho odchádzali 
veľmi spokojní a dobre naladení.

Omša vo sviatok sv. UrbanaOmša vo sviatok sv. Urbana

Stavanie májaStavanie mája

Organový koncertOrganový koncert
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Dňa 3. mája 2024 sa v obci Močenok 
uskutočnil jubilejný 10. ročník podu-
jatia Šampión vín Vitis. Išlo o  poduja-
tie organizované v  rámci miestnej akč-
nej skupiny a  mikroregiónu Vitis, kam 
okrem obce Močenok patria obce Báb, 
Hájske, Horná Kráľová, Jarok, Lehota, 
Lužianky, Rišňovce, Rumanová, Trnovec 
nad Váhom a Veľké Zálužie. Každoročne 
sa šampión vín organizuje v inej obci re-
giónu, v Močenku to v tomto roku bolo 
po druhý raz.

Vitis znamená po latinsky vinič a prá-
ve táto rastlinka historicky spája všetky 
obce mikroregiónu, pretože oddávna sa 
tu hrozno pestuje a dorába sa víno. Tieto 
obce patria do Nitrianskej vinohradníckej 
oblasti a  vinohradníckeho regiónu Šinta-
va. Momentálne sa vinohrady v  regióne 
rozkladajú na rozlohe viac ako 290 hektá-
rov a rozrastajú sa.

Do súťaže o  najlepšie víno regiónu sa 
mohli prihlásiť vinári z  obcí Vitisu s  ví-
nami, ktoré v  tohtoročných degustáciách 
získali zlaté medaily. Vinári prihlásili do 
súťaže 98 vzoriek bielych, ružových a čer-
vených vín. V  deň konania podujatia sa 
najprv konala odborná degustácia. Dve 
šesťčlenné komisie ochutnali prinesené 
vzorky, najlepšie posunuli do rozstrelu 
a nakoniec vybrali šampiónov v  jednotli-
vých kategóriách. Na celú súťaž dohliadal 
odborný garant Pavel Bíro.

Najlepšie vína sú z Močenka 
a Veľkého Zálužia

V  podvečer sa v  spoločenskej sále 
obecného úradu v  Močenku zišli vinári, 
starostovia obcí združenia a hostia, aby si 

vypočuli verdikt hodnotiteľov a  spoločne 
ochutnali tie najlepšie vína regiónu. Všet-
kých na pôde Močenka privítal starosta 
obce Roman Urbánik, prihovoril sa im 

predseda miestnej akčnej skupiny Vitis Jo-
zef Jankovič a podujatie zhodnotil garant 
odbornej časti degustácie Pavel Bíro, ten 
zároveň všetkým vinárom odovzdal dip-
lomy za účasť a vyhlásil výsledky.

V kategórii bielych suchých vín sa šam-
piónom stal Hibernal 2023 z vinárstva MB 
Winery Močenok, ktorého majiteľom je 
Henrich Bleho. „Pocity sú krásne, pretože 
sme zase vyhrali s Hibernalom, ktorý mal 
už tento rok asi 7 alebo 8 titulov šampióna. 
Ten sa nám tento rok vydaril, je to panen-
ská úroda z  našich viníc, takže obrovská 
spokojnosť, dá sa povedať s celou sezónou, 
toto je takým vyvrcholením vinárskej se-
zóny. Ďakujeme, že sa to tu podarilo zor-
ganizovať, takéto krásne posedenie pre 
vinárov, je to pre každého, ktorý bol oce-
nený, také zadosťučinenie,“ tešil sa z úspe-
chu domáci vinár Henrich Bleho.

Šampiónom v  kategórii ružových su-
chých vín sa stal Cabernet sauvignon 2023, 
neskorý zber vinára Romana Komárňan-
ského z Veľkého Zálužia. Šampiónom vý-
stavy v  kategórii červených suchých vín 
sa stal Alibernet 2022, výber z hrozna vi-

ŠAMPIÓN VÍN VITISŠAMPIÓN VÍN VITIS
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nára Romana Komárňanského z  Veľkého 
Zálužia a  šampiónom výstavy v kategórii 
ostatné vína sa stal do tretice opäť vinár 
Roman Komárňanský z  Veľkého Zálužia. 
„Veľmi ma to teší, veď preto to aj robíme , 
aby sa tie vína páčili ľuďom, ale nie vždy je 
možné takto uspieť, tento rok sa mi to po-
darilo, takže sa teším určite,“ netajil radosť 
vinár Roman Komárňanský.

Ročník s rekordným počtom vzoriek

Garant odbornej časti podujatia Pavel 
Bíro konštatoval, že vzorky vín boli vyni-
kajúce napriek nie dobrému vinárskemu 
roku, ktorý súťaži predchádzal: „Desiaty 
ročník bol zaujímavý tým, že bol rekordný 
počet vzoriek, bolo ich 98, predtým zvy-
čajne bývalo tak 70 - 80, ale cez 90 si ani 
nepamätám. Minulý rok bol veľmi ťažký, 
pretože boli veľké choroby vinohradov, 
hlavne perenospóra počas kvitnutia, dalo 
sa predpokladať, že bude menej kvalitných 
vín, ale niektorí vinári sa asi vypli k neja-
kým veľkým výkonom a  tie vína kvalitné 
dopestovali a  ešte v  takomto množstve, 
takže ten ročník bol nakoniec dobrý, leto 
bolo horúce, takže aj červené vína, hoci 
červené vína na súťaži prevládali väčšinou 
dvoj- a  trojročné, mladých vín tam bolo 
málo, ale kvalita bola veľmi pekná.“ 

V  spoločenskej sále obecného úradu 
v Močenku sa okrem starostov a ich hostí 
zišli všetci vinári z okolia, ktorí získali za 
svoje vína v  tohtoročných degustáciách 
zlaté medaily a rozhodli sa zapojiť do tejto 
vrcholnej súťaže mikroregiónu. „Vína boli 
úžasné, myslím si že tento rok bol dobrý, 
aj teda napriek podmienkam a chorobám, 
ktoré tie vinice mali. Dali sa dopestovať 
veľmi pekné vína a tento región naozaj má 
niečo výnimočné, čo možno nie je doce-
nené inde, máme tu iné pôdy, iné mine-

rály a úžasných vinárov,“ konštatoval de-
gustátor a vinár Tomáš Cmarko. „Z môjho 
pohľadu, čo sa týka organizácie aj účasti, 
je to výborné. Myslím, že vinári, ktorí sa 
zúčastnili, majú veľmi 
kvalitné vína, ja som 
veľmi spokojný,“ mys-
lí si vinár Peter Vlček. 
„Mal som tú česť zú-
častniť sa hodnotenia 
týchto zlatých mokov, 
vína boli možno až na 
jednu, dve výnimky 
vynikajúce. Celkovo 
môžem zhodnotiť, že 
vína sú fakt vynikajú-
ce, a dúfam, že aj ten-
to ročník bude taký, 
aj keď na niektorých 
lokalitách nás trošku 
potrápil mráz, ale už nedá sa nič robiť, 
taký je svet, budeme s  tým musieť bojo-
vať,“ konštatoval degustátor a vinár Daniel 
Cítenyi.

Organizátori podujatia sa snažili pri-
praviť vinársky vrchol sezóny tak, aby hod-
notitelia aj hostia boli v Močenku spokoj-
ní a mohli si vychutnať tie najlepšie vína 

v príjemnej spoločnosti a prostredí. „Náš 
Vinársky spolok Urban pomáhal obci 
a  združeniu Vitis zorganizovať túto krás-
nu akciu, stálo nás to dosť úsilia, ale sme 
všetci šťastní, že to dobre dopadlo. Ľudia 
sa dobre bavia, nalievajú sa tie najlepšie 
vína z nášho regiónu, takže každý si môže 
vychutnať vínko, ktoré mu chutí a ktoré sa 
mu páči,“ bol s priebehom akcie spokojný 
predseda Vinárskeho spolku Urban Ro-
man Lenčéš. „Občianske združenie Vitis, 
ktoré spája obce nášho spoločného regió-
nu, organizuje podujatie, ktoré je spojené 
s vinohradníctvom a dorábaním kvalitné-
ho vína, a tým je prehliadka najlepších vín, 
ktoré sa v rámci vinárskeho roka podarilo 
dorobiť v  tomto mikroregióne, Močenok 
druhýkrát privítal toto podujatie. Ja chcem 
poďakovať Vinárskemu spolku Urban, 

ktorý sa veľkým kusom práce podieľal na 
tom, že toto podujatie sa tu v  Močenku 
mohlo konať, aj zamestnancom našej obce 
a  aj mojim kolegyniam a  kolegom, ktorí 
nám dali dôveru a poverili nás organizo-
vaním tohto podujatia,“ poďakoval sa sta-
rosta obce Roman Urbánik. „Už z podstaty 
štatútu súťaže je zaručené, že na tejto vý-
stave budú najlepšie vína z regiónu Vitis, 
nakoľko sa môže zúčastniť iba vystavova-
teľ, ktorý získal už na nejakej výstave zlatú 
medailu. Že sa máme čím popýšiť, to je 
bez debaty, tie naše vína sú naozaj úžasné 
a musím povedať, že v regióne Maďarsko, 
Poľsko a Česká republika tam síce sú vý-
borní vinári, ale my nezaostávame ani za 
mak. A čo sa týka organizácie tu v Močen-
ku, musím povedať, že už je to tu druhý-
krát a organizačná schopnosť tejto obce je 
naozaj veľká a  tieto krásne priestory tiež 
predurčujú, že to bude veľmi pekné podu-
jatie,“ doplnil Jozef Jankovič, predseda OZ 
Vitis a starosta obce Rumanová. 

Všetci návštevníci podujatia si nao-
zaj vychutnávali skvelé vína – z  ponuky 
takmer stovky bielych, ružových a  čer-
vených vín si vybrali milovníci suchých 
i sladších vín a všetci odchádzali spokojní 
s tým, čo náš vinohradnícky región ponú-
ka.



 Močenok / časopis obyvateľov obce

8

Základná škola v  spolupráci s  obcou 
každoročne pripravuje pri príležitosti Dňa 
matiek pekný program pre všetky mamičky 
a babičky. V tomto roku sa akadémia pri príle-
žitosti Dňa matiek konala 12. mája 2024. Žiaci 
prvého stupňa školy si pod vedením svojich 
pani učiteliek aj v tomto roku pripravili pestré 
pásmo piesní, básní, tancov a scénok, ktorými 
chceli vyjadriť svojim mamám vďačnosť a lásku 
za ich starostlivosť.

Programom prítomných sprevádzali mode-

rátori – deviataci Karolína Tóthová a  Andrej 
Hraška, ktorí túto úlohu zvládli výborne. „Bola 
to veľmi stresujúca situácia, aspoň pre mňa, 

Andrej to bral tak viac voľne, ale za oponou 
bola veľmi dobrá atmosféra a aj tie chytľavé 
pesničky nám to trošku uľahčili,“ prezradila 
bezprostredne po skončení programu mode-
rátorka Karolína Tóthová. „Dnes sme si to išli 
užiť, dnes to bolo poslednýkrát. Bolo to nád-
herné, keby sme mohli, tak ja by som šiel kľud-
ne znova,“ dodal Andrej Hraška. Mamičky boli 
po jednotlivých číslach programu potešené, 
rozradostené, ale aj dojaté. „Výborné to bolo, 
krásne, páčilo sa mi to,“ povedala nám jedna z 

diváčok. „Mama je taký prostý výraz pre osobu, 
ktorá nás ľúbi, ktorá nám všetko chce odpustiť, 
ktorá sa o  nás stará, a toto je vlastne ten bod 

vďaky, veľa lásky z našej strany, veľa tolerancie 
a súčinnosti, aby túto mladú generáciu neja-
kým spôsobom mamy tolerovali, pomáhali jej 
a ukázali vždy smer a cestu. Toto bola naša ví-
zia a týmto programom sme toto vlastne chceli 
povedať. Ďakujem veľmi pekne všetkým, ktorí 
sa pripojili k tejto vzácnej chvíli,“ pridal sa ku 
gratulantom všetkým mamám riaditeľ základ-
nej školy Eduard Lacko. 

Už roky je šedou eminenciou podujatia, 
ktorú diváci nikdy nevidia, pán učiteľ Radoslav 
Novelinka, ktorý sa stará o  celú dramaturgiu 
a hladký priebeh akadémie. Je majstrom v skla-
daní programu i výbere moderátorov. „Môžem 
povedať, že mám veľkú radosť, že po toľkých 
rokoch dokážu pani učiteľky vytvoriť čísla, kto-
ré sú zaujímavé, hravé, že dokážu prekvapiť, 
musím povedať, že mám veľkú radosť aj z detí, 
že ich to baví nacvičovať, vidím to na tom ná-
cviku, že chcú znova a znova, aby to bolo vy-
šperkované, aby to bolo čo najlepšie, ale musím 
povedať, že najväčšiu radosť mám z toho, ako 
sa chytá publikum, ako sa ľudia pridávajú po-
tleskom alebo spevom, ako žijú spolu s nami, 
a vtedy vidím, že to splnilo svoj účel, že to má 
iskru, že to všetkých baví, a tak by to asi malo 
byť,“ tešil sa z vydareného podujatia, ktoré pri-
nieslo radosť, Radoslav Novelinka.

Akadémia ku Dňu matiekAkadémia ku Dňu matiek

Je dlhoročnou tradíciou počas druhej má-
jovej nedele sláviť Deň matiek, pri tejto prí-
ležitosti sme v  našej obci tomuto krásnemu 
sviatku venovali celý víkend. Sobota sa niesla 
v znamení vítania detičiek a Míle pre mamu.

V priestoroch kultúrneho strediska boli do 
života uvítané deti, ktoré sa narodili v  roku 
2023. Pozvaných bolo 44 drobcov a ich rodi-
čov. Tí, ktorí mali čas a chuť, prišli v sobotu 
popoludní do veľkej sály kultúrneho stredis-
ka, kde ich srdečne privítal starosta obce Ro-
man Urbánik.

O navodenie slávnostnej atmosféry sa po-
starali žiaci základnej umeleckej školy Simon 
Eiselle a Andrej Holubjak. 

Všetky mamičky si potom od starostu 

obce Romana Urbánika prevzali kvietok ku 
Dňu matiek a pamätný list a knižočku pre die-
ťatko. Malá slávnosť na počesť ich detičiek ich 
potešila. „Bola veľmi príjemná, páčilo sa nám, 
ďakujeme za pozvanie a tešíme sa možno na-
budúce,“ povedala nám mladá mamička Mi-
chaela. „Veľmi sa mi to páčilo, prvýkrát som 
na takom uvítaní a je to pekné a milé, že obec 
uskutoční takúto udalosť,“ doplnila mamička 
Katarína. „Sme radi, že sme mohli prísť, je to 
pekná akcia, že takto privítame malých no-
vých občanov, určite by sa to malo dodržiavať, 
takže my sme veľmi radi a ďakujeme,“ užívala 
si milé podujatie Miroslava so synčekom Fi-
lipkom. „Veľmi radi sme prišli, malá to cel-
kom zvládla, takže bolo dobre, nám sa veľmi 
páčilo,“ doplnila Anna. 

Príležitosť zúčastniť sa vítania detí do živo-
ta využila viac ako polovica pozvaných. „Jed-

nou z takých najmilších udalostí, ktoré obec 
Močenok organizuje počas roka, je vítanie 
našich najmenších spoluobčanov. Aj v tomto 
roku sme pri príležitosti sviatku Dňa matiek 
zorganizovali privítanie narodených detí a ja 
som veľmi rád, že rodičia so svojimi najmen-
šími ratolesťami prišli, že sme ich mohli po-
zdraviť a zoznámiť sa s nimi, popriali sme im 
všetko dobré, veľa zdravia, šťastia, lásky, po-
hody, aby deti, ktoré budú vyrastať v rodinách 
v našej obci, boli šťastnými deťmi,“ zaželal de-
ťom aj ich rodičom starosta Roman Urbánik.

Rodičia sa po skončení vítania spolu s de-
tičkami presunuli do parku a  pred budovu 
kultúrneho strediska, aby sa zúčastnili ďalšie-
ho pekného podujatia – Míle pre mamu, ktorá 
sa v našej obci koná takisto pravidelne, a spo-
ločne prešli alebo prebehli symbolickú míľu.

Vítanie detíVítanie detí
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Slávenie najkrajšieho detského sviatku - Me-
dzinárodného dňa detí, sa pre deti z obce uskutoč-
nilo v nedeľu 2. júna 2024. Podujatie zorganizovala 
obec Močenok v areáli kultúrneho strediska a v par-

ku. Pre malých návštevníkov podujatia boli pripra-
vené súťažné stanovištia, kde si deti mohli skúsiť 
streľbu z luku, svoju šikovnosť v prekladaní kruhov, 
nosení loptičky, slalome, petangu či florbale. Všetky 

deti si mohli nechať pomaľovať tvár či 
ruky a mohli si zatancovať na minidis-
kotéke. K programu patrilo aj hľadanie 
cukríkového pokladu, skákací hrad 

a  možnosť občerstvenia. Deti 
v  súťažiach zbierali pečiatky 
a  za absolvovanie všetkých 
disciplín dostali balónik. „Naj-
viac sa mi páčilo maľovanie na 
tvár,“ konštatoval po absolvo-
vaní všetkých stanovíšť Tibor-
ko. „Ja som toho nerobil veľa, 
zatiaľ iba dve súťaže a najviac 
sa mi páčilo strieľanie lukom,“ 
povedal nám Adam. „Mne sa 
najviac páči florbal, to je mega, 
ale je to ťažké a je tu dobrá ná-
lada,“ pridal sa Marek. „Naj-
lepší bol asi skákací hrad a to 
strieľanie s lukom. Celé to tu je 
dobré, je tu dobré jedlo,“ dopl-
nil svoje pocity Filip. 

Podujatie využili rodičia aj 
deti na rozhovory s priateľmi, 
hranie a oddych, deti sa vyšan-
tili aj na diskotéke rozdelenej 
do troch blokov, počas ktorej 
mali aj zábavné aktivity. Poča-
sie bolo tejto akcii naklonené, 

pretože počas jeho trvania nezapršalo, 
dokonca svietilo slniečko tak, že mno-
hí z návštevníkov vyhľadávali tieň pod 
stromami v parku.

Deti slávili svoj sviatokDeti slávili svoj sviatok

Týždeň detskej Týždeň detskej 
radosti v škôlkeradosti v škôlke

Sviatok všetkých detí – Medzinárodný deň 
detí každoročne najviac rezonuje v  materskej 
škole, pretože tu pre žiakov pripravujú pani uči-
teľky spolu s vedením školy program minimálne 
na celý týždeň. V tomto roku je to napriek sta-
vebnému ruchu v areáli školy tak isto. Prvý deň 
týždňa detskej radosti strávili na tréningovom 
ihrisku futbalového štadióna, kde športovali 
a  hrali sa v  rámci športovej olympiády. Počasie 
bolo krásne a  pani učiteľky im pripravili zaují-
mavé a  zábavné športové disciplíny. Ďalší deň 
bol nielen zábavný, ale aj vzdelávací – škôlku 
totiž navštívili sokoliari, ktorí okrem množstva 
nových informácií priniesli so sebou názor-
né pomôcky v  podobe kôry stromov, kožušín 
zvierat a  hlavne živé vtáky. Deti tak naživo vi-
deli a mohli pohladiť sovu, sokolíka, plamienku 

a  orla. Zaujímalo nás, čo sa im najviac páčilo 
a  či si pamätali, čo všetko im sokoliari ukázali. 
„Sokola, orla, sovu aj takú druhú sovu, ešte aj ta-
kého iného vtáka, potom ešte aj kožušiny, ale tie 
zvieratá už boli zabité. Ktoré sa mi najviac páčilo 
– orol,“ vymenoval všetko Tiborko. „Páčil sa mi 
dnešný program, bola som z toho natešená a ako 
sme si tam aj pohladkali kožušinky a orla. Páčil 
sa mi celý ten program, čo nám urobili,“ tešila sa 
Eliška. „Podľa mňa bola najkrajšia sovička a naj-
lepšie sa mi hladkali kožušinky,“ myslí si Domi-
nika. „To, že tej sove nesvietia cez noc oči, to bolo 
celkom zaujímavé,“ doplnila Emily. 

Deti si mimoriadne užili presne pre ne pri-
spôsobenú prednášku o  prírode a  tešili sa na 
program v  nasledujúcich dňoch. „Zajtra nás 
čaká v  materskej škole 
kúzelník, takže deti si 
opäť užijú ďalšie pekné 
podujatie, potom olym-
piáda Vitis, kde nás 
bude reprezentovať 6 
detí a ostatné deti budú 
mať naplánované rôzne 
podujatia - vychádz-
ky do prírody spojené 
s  piknikom a  aktivita-
mi, ktoré im naplánujú 
pani učiteľky v  trie-
dach,“ informovala nás 

o ďalších aktivitách v materskej škole riaditeľka 
Soňa Hippová. Záver týždňa patril v škôlke dňu 
otvorených dverí. Na priestory školy a vyučova-
cí proces sa mohli prísť pozrieť rodičia s deťmi, 
ktoré boli na zápise do materskej školy. Deti si 
mohli prezrieť triedy a zažiť to, ako sa ich starší 
kamaráti v škôlke každý deň učia a hrajú.
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Počas poslednej májovej nedele 26. mája 2024 
sa v spoločenskej sále obecného úradu v našej obci 

konal 17. ročník podujatia Slová a tóny. Podujatie 
organizačne zastrešila nezisková organizácia Ča-
kanka z Nitry v spolupráci so ZUŠ Jozefa Rosinské-
ho v Nitre a obcou Močenok.

Tento ročník Slov a  tónov bol zameraný na 
tému Obraz sveta v detskej literatúre a bol spojený 

s vyhodnotením 14. ročníka literár-
nej súťaže Literárna cena Čakanky. 
V  rámci toho boli ocenení autori 
z  celého Slovenska za svoje poetic-
ké alebo prozaické diela. Poduja-
tím slovne sprevádzala Dana Ďurík 
Stančevová z  Čakanky a  veľmi prí-
jemnými tónmi akordeónu a  huslí 
podujatie spríjemnili žiaci a  učiteľ 
ZUŠ Jozefa Rosinského v  Nitre. Za 
básne či poviedky si prevzali ocene-
nia úplne mladí, ale aj starší autori, 
zaujímalo nás, ako sa organizácia 
k  ich dielam dostane. „Čo sa týka 
tých autorov, tak to je vec Boha, 
pretože náhoda je Boh a vždy sa 
nájde autor, ktorý sa prihlási, a tak 
to riešime. Dali sme si taký cieľ, že 

hoci nemáme na to veľa prostriedkov, aspoň jednu 
knihu za rok vydáme. Podaria sa nám aj štyri a tú 
dominantnú uvádzame do života. To robíme práve 
na tomto podujatí,“ informoval nás Milan Vinco 
Částa z neziskovej organizácie Čakanka.

Počas vyhodnotenia 14. ročníka Literárnej ceny 
bol do života práve v Močenku uvedený román pre 
deti Askárria autorky Marty Bis. Knihu uviedla do 
života autorka s pomocou svojich vnúčat posypa-
ním zlatými konfetami. Prvotinu Marty Bis vydala 
nezisková organizácia Čakanka.

O  literárnu súťaž Čakanky býva každoročne 
veľký záujem a  autori z  rôznych kútov Slovenska 
sa každoročne s radosťou zúčastňujú jej vyhodno-
tenia. Pôvodne začínala ako oceňovanie nitrian-
skych autorov, postupne pribudli autori z regiónu 
a  napokon je to neoficiálna súťaž autorov z  celej 
republiky, v  ostatných rokoch dominuje poézia.  
Príjemné stretnutie milovníkov literatúry, hudby 
a  priateľských rozhovorov s  rovnako naladenými 
ľuďmi umocnené rozdávaním ocenení trvalo pri-
bližne dve hodiny, po ktorých účastníci podujatia 
zostali v  priestoroch spoločenskej sály v priateľ-
ských rozhovoroch.

Koncom apríla zorganizovalo Krajské osve-
tové stredisko v  Nitre krajské kolo celoštátnej 
postupovej súťaže  neprofesionálneho divadla 
mladých a  neprofesionálneho divadla dospelých 
Nitrianskeho kraja Na Scénu. Cieľom podujatia je 
vyhľadávať a podporovať neprofesionálne divadelné 
kolektívy a  jednotlivcov, pomáhať im získavať nové 
skúsenosti, dať im možnosť porovnávať sa, prezen-
tovať sa a zároveň prostredníctvom vzdelávacej časti 
súťaže a  prostredníctvom rád poroty zvyšovať ich 
odbornú a umeleckú úroveň.

V  čase od 26. do 28. apríla sa na divadelných 
doskách kultúrneho domu v  Močenku predstavilo 
14 inscenácií, 12 z nich bolo súťažných. Súbory sú-
ťažili v dvoch kategóriách – v kategórii divadla mla-
dých a v kategórii divadla dospelých. 

Do troch dní dokázali organizátori vtesnať wor-
kshop, súťažné i  hosťovské divadelné predstavenia, 
výstavu, rozborové semináre i minidiskotéku. Všet-
ky divadelné predstavenia si mohli prísť pozrieť aj 
diváci z radov širokej verejnosti.

Na základe rozhodnutia poroty bolo v kategórii 
divadlo dospelých udelené iba prvé miesto a získa-
la ho Oľga Žuraveľ z Diecézneho centra v Nitre za 
inscenáciu Taký život. Oľga Žuraveľ zároveň získala 
priamy postup na Belopotockého Mikuláš.

V  kategórii divadlo mladých porota udelila 3. 
miesto a návrh na postup na FEDIM divadlu Para-

dox z Nových Zámkov za hru Nahí a narubi. Druhé 
miesto a návrh na postup na FEDIM porota udeli-
la Mestskému divadlu mladých Divožienky z Levíc 
za hru Little sister. Prvé miesto a priamy postup na 
FEDIM získal divadelný súbor Jarné prebudenie zo 
ZUŠ Jozefa Rosinského v Nitre za inscenáciu Jarné 
prebudenie alebo Pieseň fialového leta.

Slová a tóny Slová a tóny 
ČakankaČakanka

Na scénu 2024Na scénu 2024

V  rámci osláv Medzinárodného dňa detí pre 
žiakov základnej školy v našej obci zorganizovala 
jazyková škola Zuniga v spolupráci so základnou 
školou a obcou besedu s prvým slovenským koz-
monautom, teraz brigádnym generálom vo vý-
službe Ivanom Bellom. Ivan Bella absolvoval let do 
vesmíru vo februári 1999, jeho misia niesla názov 
Misia Štefánik a uskutočnila sa v rámci deblokácie 
ruského dlhu. Kozmická loď, ktorou letel do vesmí-
ru spolu s  ruským a  francúzskym kolegom, viezla 
posádku na vesmírnu stanicu Mir, odkiaľ Ivan Bella 
letel späť na Zem s iným ruským kolegom kozmo-

nautom, ktorého pobyt na Mire sa končil. Asi dvom 
stovkám detí v kultúrnom dome v našej obci rozprá-
val množstvo zaujímavostí od svojej mladosti až po 
dnešok. Pre žiakov boli, samozrejme, najzaujímavej-
šie detaily prípravy kozmonautov, čo všetko museli 
absolvovať, naučiť sa, ako trénovali, ako donekoneč-
na opakovali simulácie všetkých situácií, ktoré vo 
vesmíre môžu nastať, ako to vyzerá v rakete, koľko je 
tam miesta, ako a čo sa tam jedáva a podobne. Deti 
sa dozvedeli, že Ivan Bella mal od malička rád adre-
nalínové a extrémne športy a s chuťou sa pustil do 
každej výzvy. „Kto by nechcel byť kozmonautom? 
Ale potom, ako som postupne rástol a začal vnímať 
svet okolo seba a začal som byť taký racionálnejší, 
vedel som, že Československo malo kozmonauta 
Vladimíra Remeka a že ani neuvažovalo o tom, že 

by poslalo ďalšieho človeka do vesmíru, a po rozde-
lení Československa a vzniku samostatnej republiky 
určite nikoho ani vo sne nenapadlo, že v takej krát-
kej dobe bude môcť svojho človeka vyslať do vesmí-
ru aj Slovensko. Reálne som začal o  tom uvažovať 
vtedy, keď sa táto príležitosť vyskytla, keď vtedajší 
veliteľ letectva generál Gombík chodil po útvaroch 
a povedal, že hľadá dobrovoľníkov na let do vesmí-
ru, vtedy som si okamžite povedal, že áno. Veril som 
si, bol som v dobrej kondícii, tak som si hovoril, že 
čo sa mi môže stať, maximálne mi povedia, že nie 
som vhodný kandidát. Ako to dopadlo, viete,“ pre-
zradil Ivan Bella. 

Brigádny generál Ivan Bella porozprával deťom 
aj o svojom živote po návrate z vesmíru – že sa vrátil 
späť do práce v armáde a popri tom stíhal aj propa-

Beseda s kozmonautom Beseda s kozmonautom 
BellomBellom
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Vždy nás mimoriadne teší, keď vám môžeme 
priniesť informácie o úspechoch, šikovnosti, múd-
rosti alebo talente našich spoluobčanov či rodákov. 
Tento raz sme pre vás pripravili informáciu o na-
šom rodákovi Jozefovi Rábekovi, ktorý vydal kni-
hu s názvom Kamiónom po Európe za socializmu, 
pretože 20 rokov svojho pracovného života strávil 
ako vodič medzinárodnej kamiónovej dopravy, ta-
kzvaný TIRák.

Pán Rábek je rodákom z ulice Chalupy a hoci 
jeho rodný dom už nestojí, má v týchto končinách 

časť svojej rodiny a rád sa sem vracia. Je to preňho 
pomerne pohodlné, pretože žije neďaleko – v Nit-
re. Pochádza zo 7 súrodencov a v čase jeho mla-
dosti sa rodina venovala prevažne poľnohospodár-
stvu, on bol šoférom – pôvodne šoférom autobusu 
mestskej hromadnej dopravy. „Nechcel som robiť 
kamionistu, chcel som robiť autobusára. Pracoval 
som ako vodič mestskej hromadnej dopravy a 
chcel som ísť na medzimestskú, lenže tam nebolo 
miesto. Pán, ktorý to mal na starosti, sa ma spýtal, 
či nechcem ísť na kamión, lebo tam vtedy potre-
bovali šoférov, tak sa to začalo,“ povedal nám pán 
Rábek. „ Fungovalo to tak, že bol asi mesiac zácvik 
na domácej kamiónovej doprave, a potom sa robili 
také kratšie prepravy do zahraničia, napríklad do 
Rakúska s drevom, a po nejakých troch týždňoch 
sa pokračovalo už normálne na kamiónovej dopra-

ve, ale vždy so starším kolegom, ktorý mal nejaké 
skúsenosti.“ 

A  kamiónom a  cestami po celej Európe sa to 
všetko začalo. Jozef Rábek za roky brázdenia ciest 
po starom kontinente zažil množstvo pekných aj 
menej pekných zážitkov. Jeho dcéry ho nahovorili, 
aby ich spísal a  vydal, nech sa ich čítaním môžu 
potešiť aj iní ľudia. Musel sa vrátiť do spomienok, 
čerpal z fotografií, zápisov a vozových zošitov, kto-
ré mal, našťastie, odložené. „Hlavne podľa tých vo-
zových zošitov som sa riadil, kde bola zaznamena-
ná každá jedna cesta, hraničný prechod aj cieľová 
stanica. Človek sa potom tak rozpamätá, že tam sa 
stalo toto a toto, bez toho by to asi nešlo,“ konšta-
toval Jozef Rábek.

Počas svojej praxe pán Rábek najazdil takmer 
2 milióny kilometrov, presnejšie 1 950 000. Šofé-
rovanie ho vždy bavilo a vo svojej knihe spomína 
na to, čo sa mu za hranicami páčilo, aj na to, čo sa 
mu až tak nepáčilo, napríklad nekonečné vybavo-
vanie dokumentov. „Človek videl iný svet, iný po-
riadok, ako bol u nás, a vždy som chcel to, že aby 
som si aj doma upratal tak veci, záhradu a okolo 
domu, jak to majú oni. Horšie bolo, že bolo treba 
na každej hranici vybavovať colné  dokumenty, aj 
v štáte, z ktorého sa vychádzalo, aj v tom, do kto-
rého sa prichádzalo, a bolo si treba dávať pozor 
na doklady, aby boli riadne opečiatkované, lebo 
niekedy aj colník zabudol, toto si bolo treba veľmi 

strážiť,“ zaspomínal si pán Rábek. V knihe čitateľ 
nájde množstvo dobových fotografií, máp, obráz-
kov rôznych platidiel, ktoré v  tom čase v  Európe 
fungovali – zaujímavosťou je napríklad juhoslo-
vanská miliónová bankovka, fotografie lístkov na 
trajekt, fotografie odznakov za jazdu bez nehody, 
výstrižky z  novín, potvrdenie moskovskej polície 
o vykradnutí jeho kamióna a mnoho ďalších zaují-
mavostí. Kniha je nabitá aj zaujímavými zážitkami 
pána Rábeka. „Najhorší zážitok asi bol, keď sme 
mali poruchu na brzdiči v západnom Nemecku, 
kamión začal samočinne brzdiť. Mobily vtedy 
ešte neboli, tak kolega išiel na najbližšiu pumpu 
stopom, ale na diaľnici nezastaví nikto, bolo tam 
síce také výbočisko väčšie ako parkovisko, ale nič, 
zastavili až východonemeckí kamionisti a kolega 
sa s nimi zviezol na benzínovú pumpu asi 10 km 
ďaleko. Ja som to začal opravovať, ale vyšmykol sa 
mi kľúč, keď som povoľoval na kolese, takzvaný 
trhák a roztrhlo mi to tepnu, krv striekala a nemo-
hol som si to zastaviť. Našťastie išli okolo policajti, 
mali veľkú lekárničku a ošetrili mi to,“ spomínal 
na nepríjemný zážitok pán Rábek „Asi najlepší bol 
príbeh s Lukáškom, taký emotívny. Lukáška sme 
našli na colnici v  Dubí. Nad colnicou je vlakové 
koľajisko, a keď sme prišli na colnicu, počul som 
na tom kopci akoby detský plač. Kolega sa započú-
val a povedal, že to sú mačky. Nedalo mi to a išiel 
som sa pozrieť, vyšiel som hore a tam našiel ma-
lého chlapčeka Lukáška, ako liezol štvornožky po 
tom koľajisku doráňaný a plačúci. O chvíľu tadiaľ 

prešiel vlak...“
Toto všetko a ešte oveľa viac sa čitate-

lia dozvedia z knihy nášho rodáka Jozefa 
Rábeka Kamiónom po Európe za socia-
lizmu. Starší čitatelia si zaspomínajú na 
to, ako v  tom čase veci fungovali, pre 
mladších to bude nahliadnutie do už ne-
existujúceho zriadenia. Za zmienku stojí 
pripomienka, že v tom čase neexistovali 
mobilné telefóny ani GPS navigácie, ne-
boli kreditné karty, autá boli bez klima-
tizácie a  každá krajina mala inú menu. 
Faktom však je, že všetky zážitky sa do 
knihy nezmestili, a preto ich Jozef Rábek 
pridáva aj na svoj FB profil. Jeho knihu 
si môžete požičať aj v našej knižnici, do 
ktorej nám s  radosťou jeden výtlačok 
daroval.

Kniha nášho rodáka s názvom Kamiónom po EurópeKniha nášho rodáka s názvom Kamiónom po Európe

govať kozmonautiku. „Tých 25 rokov som v podsta-
te fungoval takmer na dva plné pracovné úväzky, 
keďže aj kozmonaut musí z  niečoho žiť, tak som 
chodil do práce, bol som ako príslušník ozbrojených 
síl, kde som plnil rôzne funkcie a úlohy vyplývajúce 
z môjho funkčného zaradenia, a popri tom občania 
Slovenskej republiky si mysleli, keďže som jediný 
kozmonaut, tak mám na starosti len veci súvisiace 
s kozmonautikou a že ja som tu len na to, aby som sa 
venoval týmto veciam. Snažil som sa to aj robiť, čo 
mi sily a čas stačili. Nedávno som odišiel už aj z prá-
ce do dôchodku, už mám aj svoj vek a cítil som sa 
aj dosť vyčerpaný, lebo 25 rokov pracovať v podstate 
nonstop denne aj cez víkendy je dosť aj na takého 
človeka, ako som ja. Povedal som si, že konečne si 
trošku oddýchnem a  začnem sa venovať niečomu, 
čo som tých 25 rokov zanedbával, to znamená rodi-
ne, manželke a hlavne aj sebe, pretože aj tá kondícia 
už nie je, čo bývala,“ doplnil Bella. 

Vždy hlučné a mrviace sa deti sedeli najmä prvú 
hodinu ako prikované a  hltali všetky informácie. 
Dokonca mali pripravených aj množstvo otázok. 
Ivan Bella im však nezabudol niekoľkokrát pripo-
menúť, že to, čo v živote dosiahnu, záleží v prvom 
rade od nich. „V  histórii máme niekoľko období, 
ktoré sa považujú za temné, ale nemáme ani jedno 
obdobie, kde by ľudstvo nedosiahlo nejaký význam-
ný úspech, či už ako skupina ľudí alebo ako jednot-
livci, ja som toho názorným príkladom. Dlhodobo 
som na sebe pracoval, bol som pripravený na všetko, 
a keď sa táto možnosť vyskytla, tak som sa jej chopil. 
Takýchto príležitostí je okolo nás veľa, človek musí 
byť pripravený, musí na sebe pracovať, musí sa vzde-
lávať a potom čakať na túto príležitosť alebo dokon-
ca môže byť aj taký aktívny, že ide tomu v ústrety 
a sám si vytvára príležitosti, sám si určuje tú svoju 
cestu. Mladá generácia má v súčasnosti oveľa väčšie 
možnosti, sú otvorené hranice, študujú sa jazyky, 

mladí ľudia môžu kdekoľvek študovať, pracovať, ta-
kže tie príležitosti sú obrovské. Každý si musí určiť 
svoj cieľ a ísť si za ním, neexistujú prekážky, ktoré by 
mohli zabrániť človeku dosiahnuť svoj cieľ,“ moti-
voval počas besedy žiakov generál Bella.

Po skončení tejto mimoriadne zaujímavej bese-
dy sa žiaci premiestnili do areálu základnej školy, 
kde deň detí pokračoval zábavou, súťažami a atrak-
ciami.
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Základná organizácia Jednoty dôchodcov 
v  Močenku z  poverenia okresného výboru 
JDS bola organizátorom Okresných športo-
vých hier seniorov, ktoré v Močenku prebie-
hajú každý rok. 

5. júna 2024 sa konal na futbalovom šta-
dióne v  Močenku už IX. ročník takéhoto 
športového podujatia. V  úvode prehovoril 
k prítomným starosta obce PaedDr. Roman 
Urbánik, ktorý kladne zhodnotil iniciatívu 
a športového ducha našich členov a poprial 
všetkým veľa úspechov a  medailí v  tomto 
podujatí. Potom prehovoril predseda okres-
nej organizácie JDS Jozef Kurňava, ktorý 
vyzdvihol pôsobenie športových aktivít na 
zdravie seniorov a  IX. ročník okresných 
športových hier otvoril.

Po rozchode športovcov sa svojej práce 
ujali Marta Braunová, hlavná rozhodkyňa, 
a  Anton Lovás s  Ing. Ernestom Verešom 
a Miroslavom Horňákom, ktorí boli pomoc-
ní rozhodcovia pri všetkých disciplínach. 

Súťažilo sa v disciplínach: 
beh na 60 m    muži
beh na 50 m    ženy
hod granátom do diaľky  muži
hod kriketovou loptičkou do diaľky  ženy  
hod granátom na cieľ     muži aj ženy 

A  ako nová zábavná disciplína bol hod 
šípkami na cieľ pre obe kategórie.

Svoje sily si zmerali členovia ZO  JDS zo 
Šale, Hájskeho, Trnovca nad Váhom a  Mo-
čenka. Dve družstvá  z Diakoviec a Tešedíko-
va, ktoré je novou organizáciou JDS v okrese 
Šaľa, sa podujatia nezúčastnili, ospravedlnili 
sa. Aj tak sa na podujatí zúčastnilo veľa špor-
tuchtivých seniorov i divákov. 

Našu ZO reprezentovali členovia: Edita 
Szabová, Helena Maláriková, Júlia Uhrová, 
Júlia Dičérová, Mária Kútna, Helena Soro-
ková, Božena Muziková, Eva Benčíková, Šte-
fánia Kompasová, Magdaléna Syslová a Jaro-

slav Soroka, Štefan Bleho, František Lencsés, 
Imrich Paštéka, Jozef Vörös, Štefan Pistovič, 
Anton Majdiak 

Počasie sa po dlhom daždi umúdrilo, 
vyšlo slniečko, a  tak v  príjemnom ovzduší 

prebehlo celé podujatie. Po celý čas panovala 
výborná atmosféra. 

Po skončení všetkých disciplín nastalo 
vyhodnocovanie. Počas neho bolo podané 
občerstvenie a dobrú náladu navodila aj spe-
vácka skupina Zúgovanka, ktorá všetkých 
zabávala ešte aj dlhú chvíľu po skončení sú-
ťaží.

Po vyhodnotení dostali víťazi za svoje 
výsledky v súťažiach malé darčeky od pána 
starostu, medaily a diplomy, ktoré  odovzda-
li starosta obce PaedDr. Roman Urbánik, 
predseda okresnej organizácie JDS Jozef 
Kurňava, predsedníčka základnej organizá-
cie JDS  Ing. Marta Nováková. 

Predsedníčka ZO sa všetkým srdečne po-
ďakovala za účasť, za spoluprácu a  pomoc 
pri organizovaní športových hier - pánovi 
starostovi a  kultúrnemu stredisku pri obec-
nom úrade, svojim členom za úspešnú repre-
zentáciu základnej organizácie, rozhodcom 
a všetkým organizátorom a žienkam v buf-
ete za skvelú prácu. Osobitne sa poďakovala 
kuchárom, ktorí pripravili pre prítomných 
výborný guľáš - p. Ľubošovi Hippovi a jeho 
pomocníkovi Jarkovi Sorokovi. Na záver  
predsedníčka ešte popriala všetkým veľa 
zdravia a  úspechov a  s  prianím „stretneme 
sa o rok“ podujatie ukončila.

VÝSLEDKY XI. ROČNÍKA 
OKRESNÝCH ŠPORTOVÝCH HIER 

SENIOROV V MOČENKU

Umiestnenie v disciplínach
Beh na 50 m                                                                       

ŽENY
1. Emília Dulíková ZO JDS Šaľa
2. Mária Kútna ZO JDS Močenok
3. Viera Pecová ZO JDS Šaľa

Beh na 60 m
MUŽI 
1. František Lencsés  ZO JDS Močenok
2. Jozef Vörös ZO JDS Močenok
3. Štefan Bleho ZO JDS Močenok

Hod granátom na cieľ 
ŽENY  
1. Zdenka Trubačová ZO JDS Hájske
2. Daniela Takácsová ZO JDS Trnovec n/V
3. Emília Devátová ZO JDS Šaľa
MUŽI
1. Peter Devát ZO JDS Šaľa
2. Jozef Vörös  ZO JDS Močenok
3. Anton Trubač ZO JDS Hájske

Hod kriketovou loptičkou do diaľky 
ŽENY  
1. Eva Benčíková ZO JDS Močenok
2. Júlia Uhrová ZO JDS Močenok
3. Emília Dulíková ZO JDS Šaľa

Hod granátom do diaľky
MUŽI
1. Peter Devát ZO JDS Šaľa
2. Alexander Križan ZO JDS Šaľa
3. Anton Trubač ZO JDS Hájske

Šípky
ŽENY  
1. Helena Maláriková ZO JDS Močenok
2. Emília Devátová ZO JDS Šaľa
3. Ľudmila Durdiaková ZO JDS Šaľa
MUŽI
1. Peter Devát ZO JDS Šaľa
2. Štefan Pistovič ZO JDS Močenok
3. Peter Gomboš ZO JDS Šaľa

Umiestnenie družstiev ZO JDS
1.  ZO JDS Š A Ľ A
2.  ZO JDS M O Č E N OK
3.  ZO JDS H Á J S K E

Marta Nováková

Okresné športové hry seniorov 2024 v MočenkuOkresné športové hry seniorov 2024 v Močenku
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Staršie žiačky
Sumár výsledkov 2. semifinálového tur-
naja Majstrovstiev SR starších žiačok 
v Malackách: 
1. zápas Malacky/Rohožník - Močenok 
25:14 (12:6) 
Kokešová B. - Vyskočová S. 4, Gállová B. 4, 
Svoreňová V. 3, Straňáková S. 2, Cerulíko-
vá S. 1, Čanakyová T., Šeböková L., Šiláko-
vá V., Šimková S., Uhrová M., Tóthová K. 
2. zápas Močenok - HC DAC Dunajská 
Streda „A“ 16:19 (8:11) 
Kokešová B. - Gállová B. 5, Straňáková S. 
2, Svoreňová V. 2, Vyskočová S. 2, Čana-
kyová T. 1, Šeböková L. 1, Šimková S. 1, 
Tóthová K. 1, Uhrová M. 1, Cerulíková S., 
Šiláková V.
3. zápas HC Tatran Stupava „A“ - Moče-
nok 18:19 (14:13)
Kokešová B. - Gállová B. 7, Straňáková S. 
5, Šeböková L. 3, Cerulíková S. 1, Svore-
ňová V. 1, Vyskočová S. 1, Tóthová K. 1, 
Uhrová M., Šiláková V., Šimková S.
4. zápas Močenok - Slávia Sereď 21:27 
(10:13) 
Kokešová B. - Svoreňová V. 5, Vyskočová 
S. 3, Šiláková V. 3, Šimková S. 3, Cerulíko-
vá S. 3, Tóthová K. 3, Uhrová M. 1, Gállová 
B., Straňáková S., Šeböková L.

Naše dievčatá skončili v tabuľke po dvoch 
semifinálových turnajoch na 5. mieste zo 
6 tímov. Tým pádom nepostúpili ďalej 
do záverečných bojov o  Majstra SR. Aj 

napriek tomu môžu hodnotiť sezónu ako 
úspešnú a patrí im obrovská gratulácia.

Dievčatá sa týmto turnajom rozlúčili so 
svojím trénerom. Mykola Melnyk tréno-
val tieto dievčatá od roku 2019. Začínal po 
boku trénerky Marty Braunovej a  potom 
družstvo prebral sám za pomoci vedúcej 

družstva PaedDr. Lucie Tóthovej. Tréne-
rom a  vedúcej družstva patrí obrovská 
vďaka. S dievčatami odviedli skvelú robo-
tu. Prajeme im do ďalšieho pôsobenia veľa 
síl a úspechov. 

Dorastenky
Jarnú časť dorastenky HK Junior Močenok 
odohrali v  regionálnej lige v  dolnej časti 
o  9. - 15. miesto, po jesennej časti JUH, 
kde sa umiestnili na 5. mieste.
Skvelými výsledkami sa hráčky pričinili 
o víťazstvo v jarnej časti, kde zvíťazili 11-
krát z 12 majstrovských zápasov so skóre 
390 : 236 a nazbierali 23 bodov z 24 mož-
ných.

Góly dorasteniek (jarná časť):
Matušicová 71, Kolenčíkova 50, Šra-
meková 44, Slamková 43, Valentínyová 
42, Gažová 32, Pinterová 28, Škvarková 
26,Tóthová 16, Lenčéšová 12, Szóradová 7, 

Paulenová 7, Čanakyová 5, Soroková 3, M. 
Uhrová 3, Vyskočová 1.
Pod výsledky sa podpísala veľkým podie-
lom trénerka Erika Rábeková, ktorá svo-
jimi skúsenosťami veľmi precízne viedla 
svoje družstvo v  každom majstrovskom 
zápase. Vedúceho družstva robil JUDr. 
Roman Szabo.
Od novej sezóny, kde do mužstva pribud-
nú staršie žiačky, ktoré vynikajúco repre-
zentovali klub i  obec v  majstrovstvách 
o  titul SR, sme prihlásili družstvá doras-

teniek do najvyššej súťaže SR, kde budú 
účinkovať mužstvá staršieho i  mladšieho 
dorastu od sezóny 2024/25. V  najvyššej 
dorasteneckej súťaži si dievčatá zmera-
jú sily s  veľkými mestskými klubmi, ako 
Dunajská Streda, Žilina, Bytča, Stupava, 
Michalovce, Trebišov, Košice, Prešov, Šaľa, 
Bratislava, Trenčín. Budeme jediný klub, 
ktorý reprezentuje obec. Obec Močenok. 
Týmto by sme chceli poďakovať aj páno-
vi starostovi, komisii školstva a  športu 
a celému obecnému zastupiteľstvu, že nás 
v tomto projekte podporili. 

Na záver chcem poďakovať všetkým okolo 
hádzanej v Močenku. Trénerom všetkých 
kategórií, vedúcim družstiev, členom klu-
bu, rodičom, deťom a fanúšikom a spon-
zorom. Ďakujeme za pomoc a  podporu 
v  tejto sezóne. A  tešíme sa na spoločné 
chvíle v tej nastávajúcej sezóne. 

Jaroslav Tóth
Prezident HK Junior Močenok

Zhodnotenie hádzanárskej sezónyZhodnotenie hádzanárskej sezóny
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Dňa 9. marca 
2024 sme si 
pripomenuli 25. 
výročie, čo nás 
navždy opustil 
náš drahý 

manžel, otec a dedko Ivan Révay.
Kto ste ho poznali, venujte mu 
spolu s nami tichú spomienku.
S láskou spomínajú manželka, 
deti s rodinami a brat s rodinou.

Dňa 23. 5. 2024 sme si 
pripomenuli 1. smutné výročie  
od úmrtia Júlie Selešiovej a 22. 5. 
2024 23 rokov od úmrtia Júliusa 
Selešiho.
Kto ste ich poznali, venujte im 
tichú spomienku.
Smútiaca rodina.

Dňa 11. júna 
2024 uplynul 
jeden smutný 
rok, čo nás 
navždy opustil 
manžel, dedko 
a pradedko Štefan Lenický.
S úctou a láskou spomína 
manželka a dcéry Miluška 
a Veronika s rodinami.
Kto ste ho poznali, venujte mu 
tichú spomienku.

Dňa 23. júna 
2024 uplynulo 
sedem dlhých 
smutných 
rokov, čo nás 
navždy opustil 
náš milovaný 
manžel a otec  
Miroslav Straňák.
S láskou a úctou spomínajú 
manželka a synovia.

S tichou spomienkou
ku hrobu chodíme,
pri plameni sviečok 
na Teba myslíme.
Osud Ti nedoprial
s nami dlhšie byť,
no v našich srdciach
budeš, mamička naša, navždy 
žiť.
Dňa 25. júna  
sme si 
pripomenuli  
1. výročie úmrtia 
manželky, 
maminky, babinky a tetušky  
Marty Lenčéšovej. S láskou 
a úctou spomína manžel Jozef,  

dcéra Erika s manželom 
Andrejom, dcéra Tatiana 
s priateľom Ľubošom, vnuk 
Andrej, Richard, Tomáš a Simon, 
synovec Matúš a neter Lucia.
Kto ste ju poznali, venujte jej 
tichú spomienku.

Dňa 23. 7. 2024 uplynie rok,  
čo nás navždy opustil  
Marek Lenčéš. 
S láskou a úctou 
spomína celá 
rodina.
Kto ste ho 
poznali, venujte 
mu spolu s nami 
tichú spomienku.

KAMENÁRSTVO
MGS Granit s.r.o. 
Mlynská 462 , 951 31 Mo�enok

   (budova Zdravotného strediska)

tel.: 0902 709 552
  

 �elezobet�n. základy � likvidácia starých hrobov
�renovácie písma  dopisovanie dátumov

� � �portréty do kame�a  lampy  vázy krí�e 
 

Ponúkame kvalitné prevedenie
 prác za prijate�né ceny

OTVÁRACIE HODINY
Pondelok  Streda  Piatok   9.00-12.00  13.00-16.00 h

 Sobota - na objednávku 

�iroký výber  
pomníkov a hrobov zo �uly

Predám pravý včelí med. Jarný – 5,- €/kg, agátový – 6,- €/kg. Tel.: 037/ 77 81 865.

RIADKOVÁ INZERCIA

Smútočné oznamy
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Zábavné atrakcie na prenájom 

             KOVÁČ SERVIS, Borzagoš 1930, Močenok, 0911768298 
www.kovacservis.sk, kovac@kovacservis.sk  

 
kombo Jednorožec kombo Paw Patrol kombo Piráti

kombo Princeznovský kombo Frózenkombo Spider-Man

VYKUPUJEME:	

- železo	 	
-	farebné	kovy
(hliník,	meď,	mosadz,	nerez)

-	autobatérie

KKOOVVOOŠŠRROOTT		--  EEIIZZEENNss..rr..oo..

  UU zzkkaa  998855//22,,      MMOOCCEENNOOKK

REALIZUJEME:

-	paličské	práce

-	demontážne	práce

-	zber	elektroodpadu

Otváracie	hodiny:

PO-PIA	 	7.30-16.00h

SOBOTA	8.00-13.00h

tel.: 0911	915	591	

www.eizen.sk



Nitrianska 1203, Močenok
tel.: 0911 354 361

Po – Pia: 7.30 – 16.30 h
So: 7.30 – 12.00 h

www.obchodtoth.sk

Akcia platí do 31. 8. 2024. Ceny sú uvedené s DPH. Ceny sú uvedené za 1 kus alebo 1 balenie.

AKČNÁ PONUKA

Studená 
ASFALTOVÁ 
ZMES
25 kg vrece

Letná
ZMES DO 
OSTREKOVAČOV
3 l balenie

Farba
3v1
750 ml balenie 
náter priamo na kov, 
RAL 7040, 9005, 
7016, 6005

Kremičitý piesok 
099
25 kg vrece, na ukladanie 
a škárovanie zámkovej 
dlažby

Cement
CEMENTÁREŇ 
LADCE
25 kg vrece

AKU vŕtací skrutkovač
Makita DDF453RFE

Obrubník záhonový, sivý
100 x 20 x 5 cm

Dlažba betónová, hladká sivá
40 x 40 x 5 cm

AKU vŕtací skrutkovač
Makita DDF485RFJ

Šindel bobrovka, obdĺžnik

Penetračný náter
ALP
9 kg balenie

Dlažba zatrávňovacia,
BETÓNOVÁ
60 x 40 x 8 cm

Brúska uhlová
Makita 
GA4530R
Ø kotúča 115 mm

GA5030R
Ø kotúča 125 mm

3,90 €
4,70 €

1,90 €
2,20 €

6,90 €
7,50 €

2,19 €
2,50 € Cena za kusCena za kus

2,80 €
3,20 € Cena za kus

Cena za m2

165,90 €

8,80 € 1,55 € 8,99 €4,49 €

1 715 €

65 €

70 €

26,60 €

Generátor
AGT 7601 HSB
max. výkon 6,6 kVA, 
motor HONDA 389 cm³

Rebrík hliníkový
TROJDIELNY
nosnosť 150 kg

Izolačný pás
MATIZOL
1 BAL = 10 m²

V60 S 30

29,30 €
V60 S 35

103 €
3x7, dĺžka 3,99 m

147 €
3x9, dĺžka 5,29 m

169 €
3x11, dĺžka 6,07 m

215,90 €

27 €

farba červená, 
hnedá, zelená, 
čierna a sivá


